
03.06.22 12:55 „Ještě není ani zima“: Lékař se obává měsíců dopředu, protože nemocnice se zaplní pacienty s chřipkou a COVID-19

https://www.theage.com.au/national/victoria/it-s-not-even-winter-yet-doctors-fear-months-ahead-as-hospitals-fill-up-20220526-p5aoqk.html 1/4

„Ještě není ani zima“: Lékaři se obávají
měsíců dopředu, protože nemocnice se
zaplní
Autor : Melissa Cunningham a Aisha Dow
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Podmínky ve viktoriánských nemocnicích jsou právě teď tak hrozné, jak by
zdravotničtí pracovníci v hluboké zimě očekávali, protože se potýkají s vypuknutím
dvojité chřipky a COVID-19 a prudkým nárůstem front na sanitky.

V pátek brzy ráno byl pro sanitní službu Victoria vyhlášen červený kód , když se
havárie systému s trojitou nulou shodovala s nárůstem poptávky pacientů, který
údajně nechal asi 70 pacientů čekat na příjezd sanitky.

KLÍČOVÉ BODY

Lékaři a zdravotníci nadále bijí na poplach kvůli zhoršujícím se podmínkám
v nemocnicích ve Victorii.

Říkají, že již nyní čelí takové poptávce, kterou by do hlubin zimy nečekali.

Kriticky nemocní pacienti jsou mezi těmi, kteří čekají na nosítkách v
nemocnicích i mimo ně, protože se zhoršují nájezdy sanitek, říkají starší
zdroje.
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„To je stav, do kterého bychom se v zimě báli dostat. Je to tady. Ještě není ani
zima,“ řekl Mark Putland, ředitel pohotovostního oddělení Royal Melbourne
Hospital. "Je to vážná obava."

Putland uvedl, že průměrná čekací doba na pohotovostním oddělení nemocnice se
nyní pohybovala mezi devíti a 10 hodinami, ale ostatní pacienti čekali více než 20
hodin kvůli nedostatku lůžek.

Problém se neomezuje na Melbourne, přičemž textové zprávy, které viděl The Age ,
ukazují, že ve středu večer nejsou k dispozici žádné volné sanitky, které by
reagovaly na nové výzvy v Sheppartonu a Bendigu.

Zpráva zaslaná záchranářům naléhavě hledala zaměstnance, kteří by přišli během
jejich volna „kvůli dostupnosti 0 [procent] flotily“.

Vedoucí zdravotnický personál ve Victorii volá po naléhavém nalezení náhradního
ubytování pro stovky starších lidí nebo zdravotně postižených, kteří jsou připraveni
být propuštěni, ale nemají kam jít, a tvrdí, že by to okamžitě pomohlo uvést věci do
chodu při ucpání. pohotovostní oddělení.

Tento týden byly zjištěny tisíce nových případů chřipky, což posunulo aktuální roční
celkový počet 14 371 zjištěných infekcí. To je více než ve stejném období roku
2019, což je obzvláště smrtelná chřipková sezóna v Austrálii, zatímco více než 570
pacientů s koronavirem nadále plní nemocniční oddělení po celém státě.

Lékař infekčních nemocí Austin Hospital Jason Trubiano to popsal jako tichou
pandemii.

"Stále máme stejný počet případů COVID, jaký jsme měli během některých z našich
největších vrcholů, a nyní začínáme pozorovat nárůst chřipkových prezentací," řekl.

Přeplněné nemocnice vedou k ještě větším frontám pacientů čekajících se
záchranáři, kteří nemohou být přetíženi na přeplněných pohotovostních odděleních.

Někteří pacienti podle Marka Putlanda z Royal Melbourne Hospital čekali na
pohotovosti až 20 hodin.JOE ARMAO
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Jeden starší záchranář, který nemá oprávnění mluvit s médii, popsal současný stav
rozjezdu sanitek jako šokující a uvedl, že počet pacientů, kteří byli nuceni čekat na
nosítkách v nemocnici nebo mimo ni, se za rok zčtyřnásobil.

Mezi nimi byli podle nich kriticky nemocní: lidé v bezvědomí po vážném
předávkování, ti, kteří měli záchvaty nebo mrtvice, a pacienti se srdečním
infarktem, kteří museli být okamžitě vyšetřeni a léčeni kardiologem.

"Jejich koronární tepna musí být otevřena, aby jejich srdce přestalo umírat," řekli.

Zdravotník se připojil k dalšímu vedoucímu zdravotnickému personálu a vyzval
federální a státní vlády, aby urychleně spolupracovaly na zahájení přesunu pacientů
čekajících na lůžko pro seniory nebo na podporu národního systému invalidního
pojištění (NDIS).

"V Melbourne jsou doslova stovky [pacientů], kteří zabírají lůžka, na kterých
nemusí být. Pokud je dnes přesuneme, začneme proudit."

Veřejné nemocnice ve Victorii jsou řízeny státní vládou, ale NDIS a péče o seniory
jsou z velké části odpovědností federální vlády, která nereagovala na žádost o
komentář.

Mluvčí viktoriánské vlády uvedl, že se očekává, že tlak na nemocnice se během
zimy zvýší kvůli zvyšujícímu se počtu chřipek a pokračujícím epidemiím COVID-
19.

V nemocnici Austin je v daný den na odděleních až 50 pacientů s COVID-
19. Nemocnice také denně hlásí 15 až 20 nových pacientů s chřipkou.

Mnoho pacientů s koronavirem, kteří jsou přijímáni, jsou starší nebo mají základní
zdravotní problémy. Malá část byla neočkovaná nebo ještě nedostala třetí dávku.

Rychle rostoucí počet pacientů s koronavirem byl nyní diagnostikován náhodně po
příjezdu do nemocnic kvůli jiným nemocem a zraněním.

Trubiano řekl, že většina pacientů s COVID-19 nebyla vážně nemocná kvůli
účinkům rozšířeného očkování. Jejich péče však byla stále složitá a představovala
značné problémy, včetně potřeby izolovat je od ostatních pacientů a také poskytovat
včasné terapie, jako je antivirová léčba.

Putland řekl, že každá nemocnice před zimou zoufale potřebuje více lůžek, ale
problémem bude také najít dostupný personál, který by se o pacienty na těchto
lůžkách staral.

"Jde o to najít pár dalších oddělení pro každou nemocnici," řekl. „Mohli bychom si
vystačit s několika odděleními pro seniory, abychom opustili dlouhodobé
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hospitalizované pacienty, abychom mohli přesunout pacienty z ED do
nemocnice. Kdybychom měli dalších 30 až 50 lůžek [v Royal Melbourne Hospital],
velmi by to pomohlo.“

Trubiano žádal viktoriány, aby se nechali očkovat proti chřipce, aby se snížila šance,
že skončí na pohotovosti s chřipkou. Vyzval také lidi, aby znovu začali nosit roušku
v uzavřených prostorách, společensky distancovali a zůstali doma, když jim není
dobře.

Mluvčí Ambulance Victoria uvedla, že eskalace červeného kódu aktivovaná v pátek
byla vyřešena během asi 30 minut.

Státní tajemník Victorian Ambulance Union Danny Hill řekl, že od členů slyšel, že
kódové pomeranče jsou nyní vyhlašovány dvakrát nebo třikrát týdně, což znamená,
že záchranná služba není schopna vyhovět požadavkům.

Řekl, že když nebyly k dispozici žádné posádky, jako tomu bylo v případě
Sheppartonu a Bendiga tento týden, „je pravděpodobné, že buď nedostanete sanitku,
nebo dostanete sanitku, která je výrazně zpožděna“.

S Nell Geraets.

Newsletter Morning Edition je naším průvodcem nejdůležitějšími a
nejzajímavějšími příběhy, analýzami a postřehy dne. Zaregistrujte se zde .
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